

備注 (Remarks)

1. 申请表格复印本可被接纳。
Photostat application form is accepted.
2. 所有申请表格，报生纸，考试成绩单复印本必须于规定日期寄达本会。
逾期决不受理。
All application forms, photocopy of B/C, Examination results, must reach this on specified date. Late application will not be entertained.
3. 审查委员会之决定，乃属最终之决定，不须说明原因，申请者不得异议。
The board’s decision to approve or reject an application is final and no reasons shall be given.
4. 申请资格：凡本会会员，其子女在各源流中小学就读者，均可申请。
Qualifications: Applicant shall be member’s children of the association.
- 4.1 小学者各科必须及格，一年级至 3 年级：全年总平均分至少 80 分：四年级及五年级：全年总平均至少 75 分。六年级 UPSR 成绩：華校生（七科中获四科 A），国民学校生（五科中获三科 A 者）。
Primary School : Pass all subjects with average mark of 80% and above for std 1 to std 3 and 75% and above for std 4 and std 5. UPSR - Chinese School (minimum of 4 As), National School (minimum 3As).
- 4.2 预备班，中一，中二：全年总平均至少 70 分或以上，各科须及格。
中四：全年总平均为 60 分或以上，各科须及格。
大学先修班第一年成绩，4 主科必须及格。
Remove Class to Form Two – must pass all subject with an average of 70% and above.
Form Four - must pass all subjects with an average of 60% and above.
Form Six (Lower) - must pass 4 principle subjects.
- 4.3 初中三评估考试（PT3）考获至少 4A 或以上者。（PT3 minimum 4A and above）
- 4.4 马来西亚教育文凭（SPM）考获至少 4A 或以上。（SPM minimum 4A and above）
- 4.5 马来西亚高级教育文凭（STPM）各科须及格（must pass all subjects）
- 4.6 总成绩如未达到规定者，能以课外活动表现补足之。
Co-Curricular activities : consideration shall be given to applicants who do not the above Requirements if they excel in co- curricular activities.
- 4.7 所有同等资格，均可申请。
All the same qualification, may apply.



馬來西亞新興雲浮會館

MALAYSIA SUN HING WAN FOW ASSOCIATION

60A,Jalan Hume, 30300 Ipoh, Perak . Tel/Fax : 05-2540090

會員子女獎勵金申請表格

Scholarship Fund Aids For Member’s Children Application Form

入会日期

会员姓名（中文 Chinese） :.....

Date of membership:

Member’s Name (英文 English):.....

地址 Address :

.....电话 Tel.:.....

学生姓名：(中文)

Applicant’s Name (Chinese).....

性别：（男/女）

Sex: (Male/ Female)

出生日期

Date of Birth

学校

School :

学年成绩

Result :

课外活动特殊表现（县级/州级代表/国家代表）

Co-Curriculum Activities (District/State/National Level) :

.....

备注

Remarks if any :

申请日期

Date :

(英文)

(English)

与申请人关系

Applicant’s Relationship with member:.....

报生纸号码

Birth Certificate No.....

肆业年级

Std./Form :

操行

Conduct :

.....

申请人（会员）签名

Signature of Member :

只供本基金委员会用（For Official Use Only）

收件日期 Date Received :

批准/不批准 理由

Approved/Not Approved : Reason :

批准银额 Amount Approved : RM

审查委员签名 Signature of Examiner :

批准日期 Date Approved :

盖章 Chop: